
 

 

Møteprotokoll 

 
Utvalg: Indre Fosen Fellesnemnd 
Møtested: Storsalen, Rissa rådhus 
Dato: 07.12.2017 
Tid: 09:00 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Steinar Saghaug Leder IF-HØ 
Liv Darell Nestleder IF-SP 
Erling Kristian Pedersen Medlem IF-SP 
Bjørnar Buhaug Medlem IF-SP 
Eivind Myklebust Medlem IF-SP 
Randi Kvitland Brødreskift Medlem IF-SP 
Aud Dagmar Ramdal Medlem IF-SP 
Randi Hindrum Dahl Medlem IF-SP 
Arvid Penna Steen Medlem IF-HØ 
Rune Schei Medlem IF-HØ 
Bjørn Vangen Medlem IF-HØ 
Daniel Lyngseth Fenstad Medlem IF-HØ 
Lillian Nøst Medlem IF-HØ 
Ken Robin Sivertsvik Medlem IF-HØ 
Alvin Berg Medlem IF-HØ 
Linda Lutdal Medlem IF-HØ 
Kurt Håvard Myrabakk Medlem IF-FRP 
Marthe Småvik Medlem IF-FRP 
Dag Jøran Ness Medlem IF-FRP 
Per Brovold Medlem IF-SV 
Sigrid Topsøe Strøm 
Gilleberg 

Medlem IF-SV 

Geir Ole Gjølgali Medlem IF-AP 
Knut Ola Vang Medlem IF-AP 
Merethe Kopreitan Dahl Medlem IF-AP 
Maria Husby Gjølgali Medlem IF-AP 
Gerd Janne Husby Medlem IF-AP 
Per Kristian Skjærvik Medlem IF-AP 
Petter Harald Kimo Medlem IF-AP 
Wenche Stenkjær Medlem IF-AP 
Sylvia Elverum Medlem IF-AP 
Frode Jensen Hammervold Medlem IF-AP 
Barbro Hølaas Vang Medlem IF-AP 
Jomar Tømmerdal Medlem IF-AP 
Odd Arne Sakseid Medlem IF-KRF 
Stefan Hansen Medlem IF-V 
Harald Fagervold Medlem IF-PP 
Jan Stølen Medlem IF-PP 



Vegard Heide Medlem IF-MDG 
   

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Benjamin Schei MEDL IF-HØ 
Karl Idar Frengen MEDL IF-HØ 
Camilla Sollie Finsmyr MEDL IF-SP 
Raymond Balstad MEDL IF-SP 
Malin Lyng MEDL IF-HØ 
Viggo Lian MEDL IF-AP 
Rune Tveiten MEDL IF-AP 
Jon Normann Tviberg MEDL IF-KRF 
Torkil Berg MEDL IF-AP 
Line Marie Rosvold Fjeldahl MEDL IF-V 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Anneli Gomo Benjamin Schei IF-HØ 
Arve Johan Myran Raymond Balstad IF-SP 
Maria Hegerberg Camilla Sollie Finsmyr IF-SP 
Gerd Sissel Nyborg Malin Lyng IF-HØ 
Ragnar Bliksås Jon Normann Tviberg IF-KRF 
Magnus Andresen Viggo Lian IF-AP 
Torild Skaug Rune Tveiten IF-AP 
Hege Iren Almåsbakk Torkil Berg IF-AP 
Vigdis Schei Wårum Karl Idar Frengen IF-HØ 
Frank Robert Asphaug Line Marie Rosvold Fjeldahl IF-V 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Vigdis Bolås Prosjektleder 
Ørjan Dahl Økonomisjef 
Kine Larsen Kimo Kultursjef 
Siri Vannebo Plansjef 
Finn Yngvar Benestad Opvpekstsjef 
Laila Bragstad Skoelsjef 
Øyvind Lindseth Ansvarlig kommune-TV 
Kjersti Lerstad Sekretær 
  

 
Merknader:  
 
Ingen merknad til innkalling og dermed godkjent. 

 
Møtet ble åpnet med kulturelt innslag ved kulturutvalget. 
 
En representant fra Fosna-Folket var tilstede under møtet. 
 
Knut Ola Vang (AP) er valgt som politisk medlem i Indre Fosen kirkelig fellesråd, men 
ønsker at fellesnemnda vurderer hans habilitet. 



En enstemmig fellesnemnd fant Knut Ola Vang habil i rollen som politisk medlem i Indre Fosen 
kirkelige fellesråd.  
 
Sylvia Vågen (AP) møtte kl. 10:20. Var med på behandlingen av alle sakene i Indre Fosen 
fellesnemnd. 
 
Permisjon: 
Torild Skaug (AP) fikk innvilget permisjon til å fratre møtet etter behandling av PS 80/17. 
Fellesnemnda bestod da av 47 medlemmer i de resterende sakene. 
 
Spørsmål til leder i fellesnemnda fra Kurt Myrabakk ved Indre Fosen Fremskrittsparti: 
Viser til Nærpolitireformen 
Politimesteren foreslo i sin tid en organisering av politiet her på Fosen. Det var et forslag som 
hadde et lensmannskontor lokalisert på Ørlandet. 
Vi ga en høringsuttalelse på det forlaget, og mener at Stortinget vedtok i sin endelig behandling 
at det skulle være 3 likeverdigekontor her på Fosen med lokalitet på Ørlandet, Åfjord og i Rissa. 
 
Føler behov for å få en redegjørelse fra Politimesteren og lensmannen på hvordan de 
gjennomfører organiseringen av politiet her på fosen i lys av Stortingsvedtaket. 
Det oppleves stadig oftere at en kommer til stengte dører her i Rissa, det ryktes at begge 
passmaskinene blir lokalisert på Ørlandet, og med de så å si alle sivilt ansatte.   
 
Kan leder invitere politimester og lensmann til neste kommunestyre for å gi en orientering, slik 
at slike rykter kan dementeres eller bekreftes? 
 
Svar fra leder Steinar Saghaug: 
Politimester og lensmann inviteres til neste kommunestyremøte.  
 
 
Orienteringssaker: 
 
Markering av sammenslåingen v/ kultursjef Kine Kimo Larsen 
Bryllupsmarkering 31.12.2017: 
- Filmvisning  
- Markering hos Liv Darell kl 16-17: 

- Utekino med Indre Fosen-film 
- Bål og gløgg 
- Taler for dagen 
- Fyrverkeri 

 
KL. 11 ble en festkledt fellesnemnd, ansatte og innbyggere som hadde møtt opp filmet på 
rådhusplassen. Opptaket skal klippes inn i Indre Fosens nye film som skal vises nyttårsaften 
(legges også ut på nett samme dag). 
 
Informasjon fra prosjektleder: 
 
- Fellesnemnda er invitert til julemiddag ved Kystens Arv i ettermiddag 
 
- Julelunsj 19. desember på kommunehuset i Leksvik og 20. desember på rådhuset i Rissa.  
 
- Ønsker at administrasjonen ser på rutiner ved innkalling av varamedlemmer, og varsling til 
utvalgsleder. 



 
 
Hilsen fra leder og nestleder: 
 
- Takk for et godt samarbeid i fellesnemnda. Historisk dag med gjennomføring av de absolutt 
siste møtene i kommunestyrene for Leksvik og Rissa kommuner. Fra nyttår blir vi Indre Fosen 
kommunestyre. 
- Ønsker å gi ros til alle ansatte og kommunestyret. Takk for innsatsen! 
 
 
 
 
Saksnr Sakstittel  Lukket 
PS 79/17 Eiendomsskatt 2018 Indre Fosen kommune  
PS 80/17 Budsjett 2018 og økonomi- og handlingsplan 2019-2021  
PS 81/17 Finansreglement Indre Fosen kommune  
PS 82/17 Økonomireglement Indre Fosen kommune  
PS 83/17 Lokal forskrift om skolekretsgrenser i Indre Fosen kommune  
PS 84/17 Anmodning fra IMDi om bosetting av flyktninger i 2018  
PS 85/17 Borgerlige vigsler i Indre Fosen kommune fra 2018  
PS 86/17 Valg av forliksråd 2018-2020  
PS 87/17 Valg av møtefullmektig til forliksrådet 2018-2019  
PS 88/17 Møteplan for politiske møter i 2018  
 
 



 

PS 79/17 Eiendomsskatt 2018 Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Votering: 
46 for og 2 imot og formannskapets innstilling ble vedtatt. 
Disse stemte imot: 
Sigrid Gilleberg (SV) og Per Brovold (SV) 
 
Endelig vedtak: 
 
Eiendomsskatten i Leksvik kommune-delen av Indre Fosen kommune tas bort for 2018, 
forutsatt kompensasjon for reduksjon av sonetilskudd 
 
 

PS 80/17 Budsjett 2018 og økonomi- og handlingsplan 2019-2021 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Administrasjonen retter opp skrivefeil og legger inn mer detaljert informasjon om postene i det 
ferdige budsjettdokumentet. 
 
Marthe Helen Småvik fremmet på vegne av Indre Fosen Fremskrittsparti følgende 
endring: 
500.000 kr til KulturCompagniet overføres til Helse- og omsorg. 
 
Rune Schei (H) fremmet på vegne av Indre Fosen fellesnemnd følgende fellesforslag til 
budsjett 2018: 
 
Utjevningspott: 
 
En konsekvens av at Rissa og Leksvik kommuner slår seg sammen til Indre Fosen kommune, er 
at også diverse organisasjoner innen frivilligheten har et ønske om å slå seg sammen. Dette er 
også et politisk ønske. 
 
De to kommunene har forskjellige økonomiske måter å støtte de frivillige lag og 
organisasjonene på, både direkte og indirekte. 
Sammenslåingen vil kunne få ulike utslag i den økonomisk støtten til disse lag og 
organisasjonene. 
 
Eksempel er Rissa idrettsråd og Rissa Musikk og Teaterråd 
I dag får Rissa idrettsråd en støtte på kroner 642 .- pr ungdom via aktivitets-midler . Ved en 
sammenslåing med Leksvik Idrettsråd vil dette kunne medføre en drastisk nedgang i den direkte 
støtten pr aktive ungdom.  



På den andre side ser vi at Leksvik kommune ofte står for investeringer til idrettshall i Leksvik 
(eks renholdsmaskin og ventilasjon), mens det i Rissa og i Vanvikanhallen, er de frivillige som 
eier sine idrettsanlegg inkl. investeringskostnader og drift. 
 
Vi har et ønske om å harmoniseres alle lag og organisasjoner i vår nye kommune! 
 
Forslag: 
Fellesnemnda foreslår at administrasjonen kommer tilbake til Fellesnemnda med forslag om en 
"Utjevningspott" som kan brukes til å utjevne disse ulikhetene som kan oppstå ved 
sammenslåing av frivillige organisasjoner. Målet med en slik pott, er at de direkte og indirekte 
støttebeløpene til frivillige lag og organisasjoner ikke skal reduseres fra dagens nivå. 
 
Forslaget om en slik pott må behandles som egen sak i første kvartal 2018. 
 
------------------------------------- 
Stramt budsjett: 
 
Forslag: 
Fellesnemnda er klar over at budsjett for 2018 er et meget stramt budsjett. Dette vil kunne ha en 
del konsekvenser for utførelsen av tjenestene i Indre Fosen kommune. 
 
Vi ber Rådmannen gi en orientering til Fellesnemda om hvilke konsekvenser dette stramme 
budsjettet medfører på følgende områder: 
Eldreomsorgen 
Helse 
Skole/barnehager 
Kultur 
Tekniske tjenester 
Rådmannen kommer til kommunestyret med en slik orientering i løpet av våren 2018 
 
Dette vil danne grunnlaget for en debatt i kommunestyret om hvilke områder som bør prioriteres 
ved en mulig bedret økonomi i framtiden. 
 
------------------------------------- 
Den Siste Viking: 
 
Nok en gang ble spelet DEN SISTE VIKING en suksess med nesten 9000 tilskuere. Dette er et 
spel som setter kommunen på kartet og er også en meget god omdømmesak. Spelet er en god 
arena for kommunen til å markedsføre seg og sine kvaliteter. Det er også en god 
opplæringsarena for framtidige skuespillere og binder samfunn og deltaker godt sammen i den 
nye kommunen. 
 
Det er planlagt spel i 2019 og 2021. I 2021 er det 100 år siden boken DEN SISTE VIKING ble 
publisert. 
 
De årene Den Siste Viking settes opp, får vi ofte en diskusjon om medfinansiering og støtte.  
Spelet har et budsjett på over 5 millioner, men er fullstendig avhengig av kommunal støtte. Den 
kommunale støtten har vært på ca kr 400.000.- i hvert "spelår", og dette kan være utfordrende i 
et enkelt budsjettår. 
 
Forslag: 



Fellesnemnda ber Rådmannen komme tilbake til kommunestyret med en plan om mulighetene 
for å støtte Den Siste Viking med en fast sum hvert år.  
 
Dette vil skape en forutsigbarhet som vil være til stor hjelp for at framtidige oppsetninger blir 
den samme publikumssuksessen som tidligere spel har vært. 
 
Dette er meget viktig, ikke minst i forbindelse med 100-årsjubileet som skal markeres i 2021. 
 
------------------------------------- 
 
Indre Fosen Eldreråd: 
  
Rissa og Leksvik har gått sammen til Indre Fosen Eldreråd. 
Rissa Eldreråd har hatt kr. 50.000,- i årlig tilskudd, Leksvik Eldreråd kr. 0,- 
 
For 2018 foreslår Fellesnemda at Indre Fosen Eldreråd får en ny sum, tilpasset at Indre Fosen 
har flere innbyggere og økte reiseavstander 
 
Forslag:  
Indre Fosen Eldreråd får tilskudd for 2018: kr. 75.000,- 
  
Beløpet brukes blant annet til å drifte; Eldrerådet, betale for arbeid for eldre, Eldreprisen, Eldres 
dag, arrangere julekveld for de som vil feire sammen med andre og annen aktivitet for eldre. 
 
------------------------------------- 
  
Tjenesteavtale Kirkene 
 
Forslag: 
Fellesnemda ber rådmannen om å få på plass en tjenesteavtale med kirkene i Indre Fosen 
kommune. Det er viktig at tjenesteavtalene for Rissa og Leksvik samkjøres . 
 
Investeringsbudsjettet 2018 - 2021 
Forslag til endringer: 
BYGG OG EIENDOM: 
Tak Vanvikan skole adm. bygg   1 500 000 i 2018   slettes   
Regulering Fevåg båthavn    500 000,-  i 2018   utsettes til 
2020 
Reguleringsarbeid - prioriterte planer  500 000,-  i 2018   nytt punkt 
 
Malenaaunet grunnkjøp kr.  10 000 000,- i 2018 erstattes med: Malenaaunet grunnkjøp / 
infrastruktur 
Malenaaunet (iverksetting) 4 000 000,- i 2018 + 4 000 000,- i 2019  slettes 
Friidrettsbane Stadsbygd, utvidet prosjekt 500 000,-  i 2018   nytt punkt 
Stadsbygd skole, investering av uteområde (side 44, Oppvekst):  Årstall 2018 (ikke 2019) 
 
 
Bjørnar Buhaug (SP) fremmet verbalforslag: 
1. KulturCompagniet oppfordres og utfordres på å finne en driftsform som gjør 
KulturCompagniet uavhengig av kommunal støtte fra og med budsjettåret 2019.  
2. I tillegg bes KulturCompagniet komme med sak som redegjør for bruken av den kommunale 
støtten på 500.000 kr. 



 
Daniel Fenstad (H) fremmet utsettelsesforslag 
Tildelingen til KulturCompagniet (Kulco) fryses inntil virksomhetsrapport, regnskap og budsjett 
2017 og budsjett 2018 foreligger. Kulco får frist til neste kommunestyre med å fremlegge 
nødvendig dokumentasjon.  
 

Møtet ble stoppet i 10 minutter for gruppemøte. 

Votering Daniel Fenstads (H) utsettelsesforslag: 
32 imot 16 for og utsettelsesforslaget falt. 
Disse stemte for:  
Liv Darell (SP), Bjørnar Buhaug (SP), Bjørn Vangen (H), Arvid Penna Steen (H), Linda Renate 
Lutdal (H), Gerd Sissel Nyborg (H), Alvin Berg (H), Ken Robin Sivertsvik (H), Daniel Fenstad 
(H), Vigdis Schei Wårum (H), Lillian Nøst (H), Erling K. Pedersen (SP), Eivind Myklebust 
(SP), Randi Hindrum Dahl (SP), Aud Dagmar Ramdal (SP), Arve Myran (SP). 
 
Votering Marthe Helen Småviks (FRP) forslag: 
9 for og 39 imot og forslaget falt.  
Disse stemte for: 
Marthe Helen Småvik (FRP), Dag-Jøran Ness (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Lillian Nøst (H), 
Ken Robin Sivertsvik (H), Anneli Gomo (H), Liv Darell (SP), Maria Hegerberg (SP), Arve 
Myran (SP).  
 
Votering Bjørnar Buhaugs (SP) verbalforslag: 
45 for og 3 imot og dermed vedtatt. 
Disse stemte imot:  
Vegard Heide (MDG), Petter Harald Kimo (AP) og Barbro Vang (AP). 
 
Formannskapets innstilling med fellesforslaget til fellesnemnda: 
Enstemmig vedtatt. 
 
Daniel Lyngseth Fenstad (H) ønsket protokolltilførsel: 
- Saksbehandlingen til KulturCompagniet har vært mangelfull. 
- Fellesnemnda etterlyser mer detaljerte budsjettdokumenter fra kultursektoren, slik at vi har 
bedre grunnlag for å forberede oss.  
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Rådmannens forslag til budsjett 2018 og økonomi- og handlingsplan 2019-2021 vedtas 
som fremlagt med følgende justering: 

Driftsbudsjettet 2018: 

a. PBL (Private Barnehagers Landsforbund) oppdaget en feil i beregningene av 
tilskudd til private barnehager for Indre Fosen kommune for 2018. Beregningen til 
PBL viser at det i budsjettdokumentet pr 09.11.2017 er lagt inn kr 1,3 mill for mye til 
private barnehager. Grunnskolene er de som har fått størst reell nedgang innenfor 
oppvekstfeltet. Skolene styrkes derfor med kr 1,1 mill, som overføres fra ansvar 205 
(felleskostnader oppvekst) til ansvar 200 (oppvekstsjef) til fordeling mellom skolene 
utover året. Kr 



200.000 overføres fra ansvar 205 (felleskostnader oppvekst) til ansvar 200 (oppvekstsjef) 
til skolering av veiledere i foreldreveiledningsprogrammet ICDP. ICDP er et 
viktig forebyggende tiltak som oppvekstutvalget prioriterer høyt. 

b. Punkt 5.5 Renteinntekter og utbytte. Konsesjonskraft på kr 400.000 tas ut fordi 
det også er ført i tabellen under pkt 5.8 Disponible midler. Dette medfører at 
driftsbudsjettet er kr 400.000 mindre enn pr 09.11.2017. Det vil si at overskuddet i 
driftsbudsjettet som ble lagt fram 09.11.2017 reduseres med kr 400.000. 

c. Leksvik og Rissa kommuner har mottatt brev fra Kommunal- og 
moderniseringsdepartementet datert 20.11.2017 der det står at kr 7 mill blir 
kompensert for endringen i sonekriteriet som gir negative utslag for den nye 
kommunen. I det opprinnelige budsjettdokumentet ble det lagt inn kr 5 mill av 
kompensasjonen ut fra signaler fra departementet og Fylkesmannen. Når kr 1.370.000 
legges inn som en dekning av bortfall av eiendomsskatt i Leksvik kommune-delen av 
Indre Fosen kommune for 2018, gjenstår kr 768.000 som overskudd i driftsbudsjettet 
for 2018. 

d. Indre Fosen Eldreråd: 
Rissa og Leksvik har gått sammen til Indre Fosen Eldreråd. Rissa Eldreråd har hatt kr. 
50.000,- i årlig tilskudd, Leksvik Eldreråd kr. 0,-.  
For 2018 får Indre Fosen Eldreråd et tilskudd på kr 75.000 i stedet for kr 50.000, 
tilpasset at Indre Fosen har flere innbyggere og økte reiseavstander. 
Beløpet brukes blant annet til å drifte; Eldrerådet, betale for arbeid for eldre, 
Eldreprisen, Eldres dag, arrangere julekveld for de som vil feire sammen med andre og 
annen aktivitet for eldre. 

 

Investeringsbudsjettet 2018: 

a. Det tas inn ny bevilging i investeringsbudsjett 2018 for prosjekt «Bytte 
overvannsrør ved Vanvikanhallen» kr 1,5 mill. 

b. Det tas inn nytt prosjekt i investeringsbudsjett 2018 «Utbedring avløp Vinnalia» 
med kr 1,6 mill. 

c. Ombygging av Hus B ved Ytter-Myran grunnet branntekniske utbedringer: 
vedtatte midler i investeringsbudsjett 2017, tilsvarende kr 1.100.000, videreføres og 
omdisponeres til formålet. Resterende avsatte midler, kr 900.000 avsettes til 
forprosjektering av nybygg, samt oppstart av selve byggeprosjektet. 

d. Leksvik helsetun – flytting av dialyse og helsestasjon, og ombygging legekontor: 
prosjektet blir gjennomført i 2018, i henhold til vedlagte tegninger og anslåtte 
kostnader. Prosjektets rammer økes med kr 4.450.000 til en samlet sum av kr 6.950.000. 

 
e. Bygg og eiendom: 

 Tak Vanvikan skole adm. bygg    1 500 000 i 2018 slettes 
Regulering Fevåg båthavn    500 000 i 2018 utsettes til 2020 
   
Reguleringsarbeid - prioriterte planer    500 000 i 2018 nytt punkt 

 
Malenaaunet grunnkjøp kr. 10 000 000,- i 2018 erstattes med: Malenaaunet grunnkjøp / 
infrastruktur. 



 
Malenaaunet (iverksetting) 4 000 000,- i 2018 + 4 000 000,- i 2019         slettes  
 
Friidrettsbane Stadsbygd, utvidet prosjekt 500 000,-  i 2018           nytt punkt  
 
Stadsbygd skole, investering av uteområde (side 44, Oppvekst): Årstall 2018 (ikke 
2019) 

 
 

 

2. Låneopptak til investeringer i 2018 i henhold til regnskapsskjema 2 A med inntil kr 
312,1 mill. delegeres til rådmannen. 

3. Låneopptak til startlån i 2018 i henhold til regnskapsskjema 2 A med kr 15 mill 
delegeres til rådmannen. 

4. Prisliste for kommunale avgifter og gebyrer i 2018 vedtas som framlagt med 
følgende justering: 

- Helse- og omsorgssektorens takster i avgiftsheftet er regulert etter 
helse- og omsorgsutvalgets behandling (se vedlegg). 

 
 
Verbalforslag: 
 
A. 
Voksenopplæringen: 
Det legges i budsjett 2018 opp til bruk av kr 4 mill av flyktningefondet til å drive 
voksenopplæring. Flyktningefondet er per i dag på kr 4,5 mill. Det betyr at det aller meste av 
fondet brukes opp, og kommunen har da ikke tilstrekkelig ramme til å drive voksenopplæring i 
2019. Organisering av voksenopplæringen i Indre Fosen kommune utredes og behandles 
politisk tidlig i 2018. 
 
--------------------------------- 
 
B. 
KulturCompagniet Indre Fosen KF: 
1. KulturCompagniet oppfordres og utfordres på å finne en driftsform som 
gjør KulturCompagniet uavhengig av kommunal støtte fra og med 
budsjettåret 2019. 
2. I tillegg bes KulturCompagniet komme med sak som redegjør for bruken av den 
kommunale støtten på 500.000 kr. 
 
    -------------------------------- 

C. 
Utjevningspott: 

En konsekvens av at Rissa og Leksvik kommuner slår seg sammen til Indre Fosen kommune, 
er at også diverse organisasjoner innen frivilligheten har et ønske om å slå seg sammen. Dette 
er også et politisk ønske. 
 



De to kommunene har forskjellige økonomiske måter å støtte de frivillige lag 
og organisasjonene på, både direkte og indirekte. 
Sammenslåingen vil kunne få ulike utslag i den økonomisk støtten til disse lag 
og organisasjonene. 
 
Eksempel er Rissa Idrettsråd og Rissa Musikk- og Teaterråd. 
I dag får Rissa Idrettsråd en støtte på kroner 642,- pr ungdom via aktivitets-midler. Ved en 
sammenslåing med Leksvik Idrettsråd vil dette kunne medføre en drastisk nedgang i den 
direkte støtten pr aktive ungdom. 
På den andre side ser vi at Leksvik kommune ofte står for investeringer til idrettshall i 
Leksvik (eks renholdsmaskin og ventilasjon), mens det i Rissa og i Vanvikanhallen, er de 
frivillige som eier sine idrettsanlegg inkl. investeringskostnader og drift. 
 
Vi har et ønske om å harmoniseres alle lag og organisasjoner i vår nye kommune! 
 
Administrasjonen bes komme til kommunestyret med forslag om en "Utjevningspott" som 
kan brukes til å utjevne disse ulikhetene, som kan oppstå ved sammenslåing av frivillige 
organisasjoner. Målet med en slik pott, er at de direkte og indirekte støttebeløpene til 
frivillige lag og organisasjoner ikke skal reduseres fra dagens nivå. 
 
Forslaget om en slik pott må behandles som egen sak i første kvartal 2018. 
 

------------------------------------- 

D. 
Stramt budsjett: 

Fellesnemnda er klar over at budsjett for 2018 er et meget stramt budsjett. Dette vil kunne ha 
en del konsekvenser for utførelsen av tjenestene i Indre Fosen kommune. 
 
Vi ber Rådmannen gi en orientering til kommunestyret om hvilke konsekvenser dette 
stramme budsjettet medfører, på følgende områder: 
Eldreomsorgen 
Helse 
Skole/barnehag
er Kultur 
Tekniske tjenester 
Rådmannen kommer til kommunestyret med en slik orientering i løpet av våren 2018. 
Dette vil danne grunnlaget for en debatt i kommunestyret om hvilke områder som bør 
prioriteres ved en mulig bedret økonomi i framtiden. 
 

------------------------------------- 

E. 
Den Siste Viking: 

Nok en gang ble spelet DEN SISTE VIKING en suksess med nesten 9000 tilskuere. Dette er 
et spel som setter kommunen på kartet og er også en meget god omdømmesak. Spelet er en 
god arena for kommunen til å markedsføre seg og sine kvaliteter. Det er også en god 
opplæringsarena for framtidige skuespillere og binder samfunn og deltakere godt sammen i 
den nye kommunen. 
 
Det er planlagt spel i 2019 og 2021. I 2021 er det 100 år siden boken DEN SISTE VIKING 



ble publisert. 
 
De årene Den Siste Viking settes opp, får vi ofte en diskusjon om medfinansiering og støtte. 
Spelet har et budsjett på over 5 millioner, men er fullstendig avhengig av kommunal støtte. 
Den kommunale støtten har vært på ca kr 400.000.- i hvert "spelår", og dette kan være 
utfordrende i et enkelt budsjettår. 
 
Fellesnemnda ber Rådmannen komme tilbake til kommunestyret med en plan om 
mulighetene for å støtte Den Siste Viking med en fast sum hvert år. 
 
Dette vil skape en forutsigbarhet som vil være til stor hjelp for at framtidige oppsetninger 
blir den samme publikumssuksessen som tidligere spel har vært. 
 
Dette er meget viktig, ikke minst i forbindelse med 100-årsjubileet som skal markeres i 2021. 
 

 
F.  
Tjenesteavtale kirkene: 
 
Fellesnemda ber rådmannen om å få på plass en tjenesteavtale med kirkene i Indre 
Fosen kommune. Det er viktig at tjenesteavtalene for Rissa og Leksvik samkjøres. 
 
 

PS 81/17 Finansreglement Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Enstemmig som innstillingen. 
 
Endelig vedtak: 
 
Finansreglementet vedtas som framlagt. 
 
 
 

PS 82/17 Økonomireglement Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Enstemmig som innstillingen. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
Økonomireglementet vedtas som framlagt. 
 
 



 

PS 83/17 Lokal forskrift om skolekretsgrenser i Indre Fosen kommune 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Marthe Helen Småvik (FRP) fremmet nytt punkt 2 d) 
d) I vurderingen av skysspørsmålet skal det tas hensyn til familiens samlede inntekt.  
 
Maria Husby Gjølgali (AP) fremmet endring av punkt 2, c) 
Stryk ordet «vanligvis» 
 
Eivind Myklebust fremmet på vegne av Senterpartiet følgende forslag: 
Punkt 2: 
For kapittel 4.4 velges alternativ B: 

Søknader om skoleplass ved annen skole enn nærskolen behandles av rådmannen.  

For at en søknad om skoleplass ved annen skole enn nærskolen skal innvilges, skal det foreligge 
særlige grunner.   

Når det fattes vedtak om skoleplass ved annen skole enn nærskolen, skal det tas hensyn til 
avstand til den aktuelle skolen, samt trafikale eller topografiske hensyn.  

I vedtaket vil det vanligvis ligge forutsetninger om at foresatte dekker ev. merutgifter til 
skoleskyss. Fylkeskommunens angivelse av akseptabel reisetid/ventetid kommer ikke til 
anvendelse for elever som går på annen skole enn nærskolen.  

 
Møtet ble stoppet i 10 minutter for gruppemøte.  
 
 
Votering Maria Husby Gjølgali (AP) sin endring i punkt 2 c): 
29 for og 18 imot og forslaget ble vedtatt.  
Disse stemte imot: 
Steinar Saghaug (H), Frank Asphaug (V), Stefan Hansen (V), Per Brovold (SV), Sigrid 
Gilleberg (SV), Jan Stølen (PP), Harald Fagervold (PP), Odd Arne Sakseid (KRF), Ragnar 
Bliksås (KRF), Marthe Helen Småvik (FRP), Dag-Jøran Ness (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), 
Anneli Gomo (H), Alvin Berg (H), Gerd Sissel Nyborg (H), Linda Renate Lutdal (H), Arvid 
Penna Steen (H), Bjørn Vangen (H). 
 
Votering Eivind Myklebust (SP) sitt forslag opp mot oppvekstutvalgets innstilling: 
13 for og 34 imot, og forslaget falt. Oppvekstutvalgets innstilling ble vedtatt.  
Disse stemte for: 
Liv Darell (SP), Bjørnar Buhaug (SP), Arve Myran (SP), Maria Hegerberg (SP), Aud Dagmar 
Ramdal (SP), Randi Hindrum Dahl (SP), Erling K. Pedersen (SP), Eivind Myklebust (SP), Arne 
Langmo (SP), Hege Iren Almåsbakk (AP), Magnus Andresen (AP), Per Brovold (SV) og Sigrid 
Gilleberg (SV). 
 
Votering Marthe Helen Småvik (FRP) sitt forslag til nytt punkt 2 d) 
3 Stemmer for og 44 imot og forslaget falt. 
Disse stemte for:  



Kurt Myrabakk (FRP), Dag-Jøran Ness (FRP) og Marthe Helen Småvik (FRP) 

 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Kapitlene 3-5 i lokal forskrift om skolekretsgrenser i Indre Fosen kommune vedtas slik 
de foreligger. 

2. For kapittel 4.4 velges alternativ A med denne ordlyden: 
a) Indre Fosen kommune har fritt skolevalg. Søknader om skoleplass ved annen skole 

enn nærskolen behandles av rådmannen. Skolebytte skjer ved oppstart nytt skoleår 
eller ved terminstart i slutten av januar. Så fremt det er ledig kapasitet i annen skole 
enn nærskolen, skal søknaden innvilges.  

b) Barna skal gis anledning til å uttale seg før søknad om skolebytte fremmes. Når 
barna er over 12 år, skal det legges stor vekt på hva barna mener.  

c) I vedtaket vil det ligge forutsetninger om at foresatte dekker merutgifter til 
skoleskyss. Fylkeskommunens angivelse av akseptabel reisetid/ventetid kommer ikke 
til anvendelse for elever som går på annen skole enn nærskolen.  

 
 
 

PS 84/17 Anmodning fra IMDi om bosetting av flyktninger i 2018 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Votering punkt 1: 
46 for og 1 imot og dermed vedtatt.  
Erling K. Pedersen (SP) stemte imot. 
 
Votering punkt 2: 
41 for og 6 imot og dermed vedtatt.  
De som stemte imot var: 
Vigdis Schei Vårum (H), Erling K. Pedersen (SP), Kurt Myrabakk (FRP), Dag-Jøran Ness 
(FRP), Marthe Helen Småvik (FRP) og Harald Fagervold (PP). 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Indre Fosen kommune stiller seg positiv til bosetting av 10 flyktninger i 2018. 
2. Dersom andre kommuner takker nei til IMDis anmodning om bosetting, ønsker Indre 

Fosen kommune å ta imot ytterligere 10 flyktninger i 2018. 
 
 
 

PS 85/17 Borgerlige vigsler i Indre Fosen kommune fra 2018 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 



Behandling: 
 
Forslag til tilleggspunkt fra Vegard Heide (MDG): 
3. Kommunestyret ber administrasjonen i tillegg foreslå en eller to ansatte som skal gis 
vigselsmyndighet, og legger dette forslaget fram for kommunestyret for vedtak.  
  
Votering punkt 1 og 2: 
Enstemmig vedtatt 
 
Votering nytt punkt 3: 
Enstemmig vedtatt 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Ordfører og varaordfører har vigselsmyndighet i Indre Fosen kommune. 
2. Administrasjonen utarbeider en rutine for forberedelse og gjennomføring av borgerlige 

vigsler i Indre Fosen kommune. 
3. Kommunestyret ber administrasjonen i tillegg foreslå en eller to ansatte som skal gis 

vigselsmyndighet, og legger dette forslaget fram for kommunestyret for vedtak.  
 
 

 

PS 86/17 Valg av forliksråd 2018-2020 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Sigrid Gilleberg (SV) fra valgnemnda la frem følgende i møtet: 
Saken utsettes til første kommunestyremøte i februar 2018. 

Endelig vedtak: 
 
Saken utsettes til første kommunestyremøte i februar 2018. 
 
 

PS 87/17 Valg av møtefullmektig til forliksrådet 2018-2019 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Sigrid Gilleberg (SV) fra valgnemnda la frem følgende i møtet: 
Saken utsettes til første kommunestyremøte i februar 2018. 

Endelig vedtak: 
 
Saken utsettes til første kommunestyremøte i februar 2018. 
 
 



PS 88/17 Møteplan for politiske møter i 2018 

Saksprotokoll i Indre Fosen Fellesnemnd - 07.12.2017  
 
Behandling: 
 
Enstemmig som innstillingen. 
 
Endelig vedtak: 
 
Møteplan for politiske møter i 2018 vedtas som framlagt. 
 

 
 
 




